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Tekmovanje pionirjev in
mladincev se je začelo

Potem, ko so se vso zimo za prvenstvo Ljubljane borili le cicibani in
dekleta, je 9. aprila v Stepanjskcm naselju in 10. aprila v Novih Fužinah
steklo tudi lctoSnje tekmovanje pionirjcv in mladincev. Udeležba na prvem
turnirju je bila preccj skromna, pa vendar boljša, kot na prvem turnirju lani:
nastopilo je 17 ekip, razdeljenib v štiri starostne kategorije. Če smo bili vso
zimo navdušeni nad vremenom, ki je omogočaio prijetna tekmovanja deklic,
pa lahko tokrat zapišemo, da je dež povsem pokvaril uvodno prireditev
v moških kategorijah. Prireditelji Solerji so v težkih pogojih vložili v izvedbo
tckmovanja prccej truda, pa vendar je treba povedati, da bi se glede na svoj
ugled in izkušnje lahko v zaključni fazi tumirja bolje znašli. Mlajše pionirkc,
ki imajo zaradi vclikega števila kategorij svoja tekmovanja loicna od moških
pionirsko-mladinskih turnirjev, so v manj kot enem mesecu nastopile že
iestič in so najprijctnejSe presenečenje letošnje sezone. Ta pa se je pravza-
prav šele začela in časa za izboljšanje stanja v preostalih kategorijah je še
dovolj. Predolgo pa le ne kaže čakati!

Izmed štirih tekmovalnih kategorij
prvega turnirja fantov sta uspešno
zaključcni dve: v obeh so slavili lan-
skoletni prvaki Solerji. Drugi dve je
prekinil dcž, zato je finaim del mla-
dincev preložen. Ob začetku nove se-

zone smo za mnenje poprosili pred-
sednika in člana predsedstva Komisije
za pionirje Koordinacijskega odbora
za mali nogomct MNZL.

Povedala sta:
Emir JUŠIČ, predsednik Komisije

za piomrje KOMN MNZL:
»Začeli smo letoinjc tekmovanje,

prckrižajo načrte tudi največjim favo-
ntom. Dekleta Fužinke so z nasto-
pom na našem turnirju pokazala, da
se lahko kosajo s fanti in tudi dosežejo
zadctke. Želim jim še veliko uspehov.
Pozivamo novc ekipe, da se priklju-
čijo tekmovanju; prav v vseh kategori-
jah bodo novi tekmovalci dobrodošli.

Ekipe se niso držale dogovora, da
mora vsaka delegirati svojega sodnika,
spet smo morali soditi samo Solerji.
Izjemi sta Šepec iz Pigue in Cokan iz
Fužinke. Sodniki se bojijo soditi
predvsem mladincem zaradi možnih
fizičnih incideniov. Vsak napad na
sodnika bo kaznovan s takojšnjo od-
stranitvijo iz nadaljnjega tekmovanja.

Kot prvi prireditelji smo bili nepri-
jetno presenečcni nad čenami diplom
v ljubljanskjh trgovinah. Vsak organi-
zator je dolžan podeliti v vsaki katego-
riji diplomc za prva tn mesta, najbolj-
šega vratarja in najboljšcga igralca; za
fair-play pa nagraditi le eno ckipo iz-
med vseh kategorij.«

Senad BEŠIREVIČ, član predsed-
stva Komisije za pionirje KOMN
MNZL:
»S prvim turnirjem moja ekipa ni za-
dovoljna. Razumem, da jc imel orga-
nizaior vcliko težav, ker sc nihče ni
hotel javiti za prvi curnir in so ga
Solerji sprejeli v zadnjem trenutku;
tako so imeli premalo časa, da bi se
temeljito pripravili na organizacijo.
Vendar pa samovoljna prcstavitev te-
kem s strani organizatorja ni v redu,
saj smo tudi lam lgrali v enakih pugo-

vcndar s takim začctkom šc zilaleč
niscm zadovoljen. Člani komisije se
ne angažirajo v skupnem delu, videti
jih je le na tekmah in nikjer drugje,
tekmovanje pa vodimo le mi Solerji,
čeprav to ni naša dolžnost. Nekaj no-
vih ckip je zeio zanimivih, enako-
vredno se kosajo z ostalimi in lahko
jih. Ce so tokrat lahko mlajši pionirji
nastopali v dežju, ni nobenega ra-
zloga, zakaj ne bi mogli tudi mladinci!
O preložitvi nismo bili obveščeni in
smo zastonj prišli na Fužine. Ce bomo
delali tako, lahko vse finalne tekme
igramo ob koncu leta. Doslej nismo
imeli še nobenega sestanka, organiza-
torji še niso znani, vabila za prvi sesta-
nek, ki je domnevno bil na Fužinah,
pa nisem dobil, čeprav sem član tek-
movalne komisije. Sam bi dal po-
budo, vendar bi nas moralo več sode-
lovati. Bojim se za prihodnost tekmo-
vanja.

V začetku sezone je bil odziv ekip
slab, razlog je verjetno slaba propa-
ganda kljub vscm objavam v Naši
skupnosti. Aianjkajo plakati, ki bi go-
tovo povečali udeležbo. V vsaki šte-
vilki Naše skupnosti bi morali objaviti
nove termine, pa tudi na vsaki zak-
ljučni slovesnosti najaviti naslednji
tumir.

Slišal sem za začetek prvenstva de-
klet, problem je pomanjkanje ekip.
Moralno podpiram to akcijo in zelimo
pobudnikom nove delovne uspehe.

Upamo tudi na podporo članskega
Koordinacijskega odbora. Moralno so
naše dclo podprli že lani na sestanku
ob zaključku sezone.«

Za konec tega zapisa naj dodam Se

nckaj svojih misli. Oba tovahša, ki
sem ju prosil za izjavi, poznam že
dolgo. Oba sta naredila za pionirsko-
mladinski mali nogomet toliko, da bi
jima morali podeliti priznanje. Razlog
za trenumo krizo ni v pomanjkanju
delavnosti niti v samovoljnosti enega
ali drugega. Današnje vodstvo Komi-
sije za pionirje se je potrdilo že lani
z delom vsakega izmcd njih kot posa-
meznika. Manjka samo prava koordi-
nacija med njimi. Pravzaprav bi mo-
rali reči: med nami.

Delo si moramo razdeliti vsi mi, ki
vodimo kakšno ekipo, pa tudi vsi
naši tckmovalci. V tekmovanju, ki
poteka povsem amatersko, ne
smemo vsega bremena naložiti posa-
mezniku. Po dmgi strani pa so ti po-
samezniki, ki smo jih izbrali, dolžni
napraviti prvi korak, da nas povežejo.
Če bomo delovali enotno, se ni za
prihodnost tekmovanja prav nič bati.
Upam, da bo ta zapis prebudil tudi
tiste, ki so doslej na naših turnirjih
samo brcali žogo, nič drugega pa jih ni
zanimalo.

Opomba: vse objave v Naši skup-
nosti v mbriki »mali nogomet« so
točne, povzetc »iz prve roke« od vod-
stva tckmovanja in so za pionirsko-
mladinsko prvenstvo Ljubljane
lahko kot uradne (sprejeto tudi na eni
od sej Komisije za pionirje KOMN
MNZL lani). Upoštevati pa je po-
trebno časovni zamik 10 dni fčas od
oddaje flanka do izida lista).
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